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Święto Rodziny 
po raz czwarty
Kolejna edycja imprezy odbędzie się 
w Zabrzu 21 maja

Postać wybitnego kardiochirurga w 
obrazie Haliny Szymury

Nie taka słaba
płeć
Rozmowa z Lidią Fidurą, mistrzynią 
Polski w boksie

Ta wiadomość najbar-
dziej ucieszy mieszkań-
ców osiedla Wyzwolenia  
i Pawłowa - dzielnic Zabrza,  
w których nowa sieć poja-
wi się w ramach II etapu 
poprawy miejskiej gospo-
darki wodno-ściekowej. 

Przebudowa sieci i bu-
dowa kanalizacji tam, 
gdzie jej jeszcze nie 

ma, uporządkuje gospo-
darkę wodno-ścieko-
wą w dzielnicy. Dzięki 
tej inwestycji dzielnica  
z pewnością zyska na 
atrakcyjności.

- Wśród nowych lokatorów, 
którzy przychodzili do nas 
jeszcze przed odbiorem bu-
dynku, byli i tacy, którym 
popłynęły łzy wzruszenia. 
W takim razie, dla nas to 
podwójny powód do satys-
fakcji. Przede wszystkim  
z tego, że daliśmy im tyle 
radości - uśmiecha się Cze-
sław Krysiak, prezes Mię-
dzygminnego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego  
w Tarnowskich Górach, spół-
ki pilotującej budowę miesz-
kań. 

Klucze do mieszkań nowym 
lokatorom „spod trzydziest-
ki“ przy Janika wręczyła pre-
zydent miasta Małgorzata 
Mańka - Szulik. Po południu 
mogli już przywozić pierwsze 
meble i urządzać wyczekane 
metry kwadratowe według 
swojego uznania. Niczego 
poprawiać nie muszą. Trzy-
pokojowe, mierzące ponad 
61 m. kw. mieszkania są w 
pełni wykończone: wanny w 
łazienkach zostały obudowa-
ne, podłoga i ściany wypłyt-
kowane, w kuchniach można 

już gotować na podłączonych 
kuchenkach elektrycznych. 
Podłogi w pokojach wyło-
żono panelami. W każdym 
mieszkaniu zamontowano 
indywidualne wymienniki cie-
pła. Wykonawca zadbał tak-
że o „okienko na świat“ - w 
mieszkaniach znajdują się 
instalacje sieci telewizji sate-
litarnej oraz sieć internetowa.  
Budowa rozpoczęła się w li-
stopadzie 2009 roku. Prace 
mogły skończyć się wcze-
śniej, ale w międzyczasie 
zmieniły się przepisy dotyczą-

Kolejne rodziny 
wprowadziły 
się do nowiutkich 
mieszkań 
w Zaborzu

Jeszcze meble 
i można mieszkać

Mirosław, Sandra 
i Agnieszka Staszewscy

Mieszkań w Zabrzu przy-
bywa, co jest dobrym 
prognostykiem zwłaszcza 
dla młodych ludzi zamie-
rzających w niedalekiej 
przyszłości założyć ro-
dzinę. Chcemy wyjść im 
naprzeciw, ułatwić start 
w dorosłe życie. Nie każ-
dego bowiem stać na 
zakup własnego miesz-
kania. Cały czas szukamy 
w Zabrzu terenów, które 
ewentualnie moglibyśmy 
zaadaptować pod budow-
nictwo wielorodzinne.

Budownictwo 
to priorytet
Małgorzata Mańka-Szulik, prezydent Zabrza

Są przestrzenne, funkcjonalne i eleganckie. 
Rodziny, które właśnie otrzymały do nich klucze, 
mogą mówić, że nareszcie są na swoim. Budy-
nek TBS-u z 24 nowymi mieszkaniami został od-
dany do użytku przy ulicy ks. Janika w Zaborzu.

ce finansowania tego typu 
inwestycji.
- Konieczne było wsparcie 
gminy - mówi Małgorzata 
Mańka - Szulik

W ciągu ostatnich lat budyn-
ków TBS-u w Zaborzu przyby-
wało, jak grzybów po deszczu. 
W zabudowie wielorodzinnej 
wybudowano w dzielnicy 172 
mieszkania. Budynek z nada-
nym numerem 30, to kolejne 
24 lokale. Obok bloku po-
wstanie jeszcze parking i zie-
lony skwerek. 

- Miło patrzeć, jak osiedle 
się rozrasta, a nam przybywa 
nowych parafian - cieszy się 
ks. Jerzy Pająk, proboszcz 
miejscowej parafii Kościoła 

św. Jadwigi w Zaborzu, który 
poświęcił nowo oddany blok. 
- Niech się wam dobrze miesz-
ka - życzyła nowym lokatorom 
prezydent miasta. 

Przebudowa sieci w Pawłowie to 
największy element II etapu po-
prawy gospodarki wodno-ścieko-
wej w Zabrzu

Złotówki płyną 
do dzielnicy

Czekaliśmy prawie dwa lata, 
ale  warto było. Mamy tu pra-
wie dwukrotnie większy metraż 
niż w poprzednim mieszkaniu. 
Więcej przestrzeni, więcej swo-
body. Tu naprawdę czujemy, 
że jesteśmy u siebie. Spełniły 
się nasze marze- nia.

(mar)


